
輔導暨社工科 108年度 1月份參訪看板 

The Bulletin Board of the Visiting Activity in January, 

2019 

1. 衛生福利部委辦戒治所訪視計畫委員參訪 

The Visiting of Commissioners in the 

Drug-Abuse-Treatment-Center Visit Project for the Ministry 

of Health and Welfare   

1月 15日上午，衛生福利部委辦戒治所訪視計畫委員 10名及矯正署衛

生醫療組高千雲副組長等 4名，共計 14名來賓，蒞臨本所訪視，由所

長及輔導科臨床心理師共同進行業務與個案簡報，並實地參訪本所軟、

硬體設施，並舉辦座談會，瞭解本所各項處遇措施。 

There were 10 commissioners of the drug-abuse-treatment-center 

visit project for the Ministry of Health and Welfare and 4 

directors of Agency of Corrections, Ministry of Justice visiting 

the center in the morning of Jan. 15. The superintendent led the 

guests look around the facility and illustrated the treatment 

and skill training of the center. After the clinical 

psychologists did the business and case reports, we had a 

discussion about the visiting.  

相關照片 相關照片 



  

  

 

2. 法務部司法官學院犯罪防治研究中心參訪 

The Visiting of the Crime Prevention Center, Academy For The 

Judiciary, Ministry of Justice   

1月 29日下午，法務部司法官學院犯罪防治研究中心吳永達主任等一行

共計 6名蒞所參訪，由所長主持，實地了解本所毒品矯正與技能訓練相

關業務，並與本所商談合作研究等相關事宜。 

In the afternoon of Jan. 29, the director Yong-Da Wu and 5 members 

of the Crime Prevention Center, Academy for the Judiciary, 

Ministry of Justice visited the center. The superintendent led 



the guests look around the facility and illustrated the treatment 

and skill training of the center. The guests and staff also 

discussed about the research cooperation issues.    

相關照片 相關照片 

  

  

 


